
 
Zápisnica VVSBF 

30.3.2022, 09:00 hod. 
 
 

Zúčastnení členovia VV SBF: Tomáš Kovács 
Mgr. Pavol Hlavačka, PhD.  
MUDr. Pavol Varga 
Ing. Tomáš Dittinger 
Mgr. Boris Čavajda 

 
Zástupca športovcov:   Andrej Csemez 
 
Ospravedlnení:   Mgr. Peter Seriš 
     Ing. Maroš Vyskoč, PhD., IWE    
      
Sekretariát SBF:   Ivana Haršányová    
 
      
Navrhnutý program: 
 

1. Privítanie  
2. Voľba predsedajúceho, určenie zapisovateľa a overovateľa 

zápisnice 
3. Schvaľovanie programu 
4. Došlá pošta 
5. Schválenie HŠP športovcov Top Tímu 
6. Rozpočet reprezentácie 2022 
7. Reprezentácia 
8. Schvaľovanie turnajov per rollam v marci 
9. Kongresy IBA, EUBC 

 

K bodu 1 – privítanie 
 
Prezident SBF Tomáš Kovács srdečne privítal zúčastnených na zasadnutí a poďakoval im za 
ich prítomnosť. 
 
K dobu 2 – voľba predsedajúceho, určenie zapisovateľa a overovateľa 
 
Prezident SBF Tomáš Kovács navrhol seba za predsedajúceho. Všetci prítomní schválili 
predsedajúceho jednohlasne (všetci prítomný hlasovali za).  
Hlasovanie: 
Počet členov VV SBF prítomných na zasadnutí: 6 
Počet členov VV SBF zúčastnených na hlasovaní: 6 
Počet členov VV SBF hlasujúcich za návrh:  6 
Počet členov VV SBF hlasujúcich proti návrhu: 0 
Počet členov VV SBF, ktorí sa zdržali hlasovania: 0 
 
Predsedajúci Tomáš Kovács určil za zapisovateľa zápisnice GS Ivanu Haršányovú 
a overovateľa pána Mgr. Pavla Hlavačku,PhD. Prítomní schválili zapisovateľa a overovateľa 
zápisnice VV SBF jednohlasne a to tak, že všetkých 6 členov hlasovalo za. 
 
 



K bodu 3 - schvaľovanie programu 
 
Predsedajúci Tomáš Kovács informoval prítomných členov VV, že navrhovaný program im 
bol zaslaný vopred ako súčasť pozvánky nazasadnutie VV SBF prostredníctvom emailu.  
Navrhnutý program:  
 

1. Privítanie  
2. Voľba predsedajúceho, určenie zapisovateľa a overovateľa 

zápisnice 
3. Schvaľovanie programu 
4. Došlá pošta 
5. Schválenie HŠP športovcov Top Tímu 
6. Rozpočet reprezentácie 2022 
7. Schvaľovanie turnajov per rollam v marci 
8. Reprezentácia 
9. Kongresy IBA, EUBC 

 
Predsedajúci Tomáš Kovács dal hlasovať o programe VV SBF.  
Hlasovanie: 
Počet členov VV SBF prítomných na zasadnutí: 6 
Počet členov VV SBF zúčastnených na hlasovaní: 6 
Počet členov VV SBF hlasujúcich za návrh:  6 
Počet členov VV SBF hlasujúcich proti návrhu: 0 
Počet členov VV SBF, ktorí sa zdržali hlasovania: 0 
 
Program VV bol všetkými členmi VV riadne schválený. 
 
K bodu 4 –došlá pošta 
 
Generálna sekretárka informovala o záujme pána Ing. Tomáša Dittingera vycestovať na kurz 
rozhodcu IBA 1* do Helsínk počas turnaja GeeBee vo Fínsku. Pán Dittinger už v minulosti 
chcel vycestovať na tento kurz ale kvôli pandémii nemohol. Pán prezident Tomáš Kovács dal 
hlasovať o účasti pána Dittingera na kurze v Helsinkách. 
 
Hlasovanie: 
Počet členov VV SBF prítomných na zasadnutí: 6 
Počet členov VV SBF zúčastnených na hlasovaní: 6 
Počet členov VV SBF hlasujúcich za návrh:  6 
Počet členov VV SBF hlasujúcich proti návrhu: 0 
Počet členov VV SBF, ktorí sa zdržali hlasovania: 0 
 

UZNESENÍM č. 13/2022 
Výkonný výbor SBF schvaľuje vycestovanie pána Dittingera na kurz rozhodcu IBA 1* 

(všetci členovia hlasovali ZA).  
 
Športový manažér Ján Brandejs doručil emailom žiadosť o pridruženie klubu KT Boxing 
Club Malá Domaša. Klub zaslal všetky potrebné dokumenty na pridruženie klubu a splnil 
tak podmienky pridruženia.  

 
UZNESENÍM č. 14/2022 

Výkonný výbor SBF schvaľuje pridruženie klubu KT Boxing Club Malá Domaša 
(všetci členovia hlasovali ZA).  

 



 
 
Ján Brandejs počas pripojenia sa online na VV, predložil žiadosť o rozšírenie ŠTaMK SBF 
o nového člena komisie. Pani Jana Benčová má záujem prispieť k práci v komisii. 
 

UZNESENÍM č. 15/2022 
Výkonný výbor SBF schvaľuje pani Janu Benčovú ako novú členku ŠTaMK SBF. 

(Všetci členovia hlasovali ZA.) 
 
 
GS informovala o záujem zo strany Medzinárodnej boxerskej asociácie ohľadom informácií, 
koľko žien pôsobí vo zväzoch po celom svete. Otázky z dotazníka smerovali na box, komisie, 
výkonný výbor a všetky športové oblasti, v ktorých máme ženy. Dotazník bol vyplnený 
a odoslaný na IBA. 
 
Pani Žaneta Mókusová zo Sekretariátu splnomocnenca vlády SR pre mládež a šport Úrad 
vlády Slovenskej republiky sa na SBF obrátila s prosbou a žiadosťou o zaradenie dieťaťa do 
športového klubu SBF. Rodičia dieťaťa z Ukrajiny oslovili tento úrad o pomoc pri zaradení 
dieťaťa do tréningového procesu. Poslala všetky potrebné informácie o dieťati, kde SBF 
z uvedeného vyplynulo, že dieťa má záujem o boxerské tréningy v okolí Bratislavy. GS SBF 
bude kontaktovať boxerské kluby z Bratislavy aby vyhoveli tomuto maloletému chlapcovi, 
ktorý je členom v boxerskom klube na Ukrajine.  
 
Mgr. Pavol Hlavačka, PhD. informoval o záujme ČBA na Majstrovstvá ČR v kategórii 
dievčat st.dorastu 23.-25.9.2022 pozvať aj slovenské dievčatá. VV SBF takúto možnosť víta 
a po oficiálnej pozvánke bude informovať slovenské kluby o tejto možnosti a vystaví 
povolenie k štartu na M-ČR.  
 
 
K bodu 5 – schválenie HŠP športovcom Top tímu 
 
Pre rok 2022 na základe výsledkov z obdobia 2019 – 2021 (umiestnenia do 10.miesta na 
ME/MS/OH kategórie SD a vyššie) zaradilo Ministerstvo ŠVVaŠ do Top Tímu (Team 
Slovakia) nasledovných športovcov: 
Andrej Csemez, Matúš Strnisko, Dávid Michálek, Lukáš Fernéza, Michal Takács, Miroslava 
Jedináková, Adolf Staněk, Ladislav Horváth, Samuel Zupko. Zodpovední tréneri za 
jednotlivých športovcov predložili k VV SBF vyplnené Harmonogramy športovej prípravy 
(HŠP) a obhájili ich pred komisiou MŠVVaŠ, okrem športovcov Ladislav Horváth a Samuel 
Zupko, ktorí majú obhajoby naplánované na 4.4.2022 prezenčne v Bratislave.  
 

UZNESENÍM č. 16/2022 
Výkonný výbor SBF schvaľuje vypracované HŠP športovcov Top Tímu pre rok 2022. 

(Všetci členovia hlasovali ZA.) 
 
 
K bodu 6 – rozpočet reprezentácie 2022 
 
VV SBF sa zaoberal náročnosťou pokrytia reprezentačných akcií, nakoľko ceny ubytovania 
na jednotlivých medzinárodných turnajoch a vrcholných podujatiach neustále rastú, náklady 
zvyšujú aj všade povinné PCR testy, či ceny pohonných hmôt. Rok 2022 je náročný 
z hľadiska počtu vrcholných podujatí (ženy ME aj MS, st.dorast ME aj MS, ME22, ME 
mužov, ME žiakov, ME ml.dorastu), k tomu viacero medzinárodných turnajov a potrebné 
sústredenia. Nie je možné všetky akcie vmestiť do rozpočtu SBF. Na ME žiakov a ml.dorastu 
bude SBF financovať iba reprezentačného trénera, účastníci si budú hradiť účasť 



z klubových zdrojov, tak ako to je aj v okolitých štátoch pri týchto vekových kategóriách, 
pričom SBF má oproti týmto krajinám neporovnateľne nižší rozpočet. V prípade, že niektorý 
z boxerov vybojuje na ME medailu (nie losom), tak mu SBF účasť preplatí. 
Spolufinancovanie však bude potrebné aj pri iných akciách. Mgr. Pavol Hlavačka, PhD. 
informoval, že Športové centrum polície hradilo 9 boxerom sústredenie reprezentácie 
v Mělníku a 2 boxerom (Staněk, Herceg) ubytovanie na ME do 22 rokov, čím 
spolufinancovalo akcie reprezentácie doteraz vo výške 3.548 Eur. Prezident SBF Tomáš 
Kovács uviedol, že najbližší MT IBA Grand Prix Ústí n/L bude ubytovanie pre členov 
Národného športového centra hradiť NŠC. Ostatní boxeri, ktorí majú dotácie Top Tímu, 
budú mať ubytovanie na tomto podujatí hradené z týchto dotácií.  
Zároveň sa VV SBF zaoberal rozpočtom na organizáciu blížiaceho sa MT Olympijských 
nádejí v Devínskej Novej Vsi pre kategórie ml.dorastu a st.žiakov, kde schválil organizačný 
rozpočet 4.000 Eur vrátane nákladov na rozhodcov. Návrh kategórií st.žiakov a ml.dorastu 
pre tento turnaj navrhol reprezentačný tréner pre túto vekovú kategóriu Andrej Horný. 
 
 

UZNESENÍM č. 17/2022 
Výkonný výbor SBF schvaľuje rozpočet na organizáciu turnaja Olympijských nádejí vo 

výške 4.000 Eur. 
(Všetci členovia hlasovali ZA.) 

 
 
 
K bodu 7 – schvaľovanie turnajov per rollam v marci 
 
V mesiaci marec sa konalo niekoľko turnajov, ktoré nestihol schváliť VV v riadnom čase na 
svojom zasadnutí, preto využil hlasovanie formou per rollam. Dňa 22.2.2022 členovia VV 
hlasovali per rollam ohľadom účasti na ME do 22 rokov v Chorvátskom Poreči od 11.-
24.3.2022. Výprava bola nasledovná: tréner Pavol Hlavačka, rozhodca Norbert Horňák, 
boxeri Lukáš Fernéza, Miroslav Herceg, Adolf Staněk, Joseph Kostúr, Nicole Ďuríková 
a Miroslava Jedináková a osobný tréner Nicole Ďuríkovej Svätoslav Todorov. 
Spolufinancovanie účasti (ubytovanie) mali boxeri Adolf Staněk a Miroslav Herceg. Členovia 
VV túto výpravu svojím hlasovaním  schválili jednohlasne uznesením č. 18/2022 per rollam. 
 
Dňa 2.3.2022 členovia VV opäť elektronicky hlasovali a schvaľovali výpravu na MT Dan 
Pozniakas v Litve 15.-20.3.2022 a aj na turnaj mládeže Trutnov Open v ČR 11.-13.3.2022. Obe 
výpravy boli schválené uznesením č.19/2022 per rollam jednohlasne. 
 
K bodu 8 – reprezentácia 
 
Mgr. Pavol Hlavačka, PhD. informoval, že na MS žien do Istanbulu 7.-24.5.2022 nepocestuje 
Miroslava Jedináková, ktorá má po 2 týždňoch strávených na ME22 neodkladné študijné 
povinnosti. Na MS tak navrhol účasť Nicole Ďuríkovej a ako trénera Svätoslava Todorova. 
 
Ďalej predložil nomináciu na ME st.dorastu v Sofii (12.-24.4.2022) – 54kg Bibiana Lovašová, 
60kg Tamara Kubalová, 51kg Lukáš Vymyslický, 54kg Matúš Janíček, 67kg Samuel Horváth, 
71kg Roman Horváth, tréneri Tibor Hlavačka, Andrej Horný, Ladislav Horváth, rozhodca 
Martin Zajac.  
 
 
Ďalej predložil nomináciu na MT IBA Grand Prix Ústí n/L 24.-29.4.2022. Tu pripomenul, že 
boxeri v príprave na ME mužov majú v pláne od 8.-12.5. sparingový medzinárodný kemp 
v olympijskom centre Veľkej Británie v Sheffielde (na toptímové a klubové náklady) a preto 
na GP Ústí n/L netlačí s účasťou boxerov, ktorí štartujú 16.-17.4. na 3.kole Real Boxing Cup 



a mali tento rok už veľa zápasov (Lukáš Fernéza, Viliam Tankó, Adolf Staněk). Predbežná 
nominácia je nasledovná: 63.5kg Miroslav Herceg, 71kg Michal Takács, 71kg Ladislav 
Horváth, 80kg Andrej Csemez, 86kg Matúš Strnisko, 92kg Dávid Michálek, 92kg Joseph 
Kostúr, tréneri Pavol Hlavačka, Tomáš Kovács, na toptímové náklady Ladislav Horváth, 
rozhodca Jozef Šefranko.  
 
 

UZNESENÍM č. 20/2022 
Výkonný výbor SBF schvaľuje nominácie tak, ako boli navrhnuté.  

(Všetci členovia hlasovali ZA, Pavol Hlavačka sa ZDRŽAL.) 
 
 
 
K bodu 9 – kongresy IBA, EUBC 
 
GS SBF informovala o EUBC kongrese, ktorý sa uskutočnil online dňa 27.2.2022, kde bol 
zúčastnený člen VV Mgr. Boris Čavajda. Pán Čavajda informoval VV, že na kongrese sa 
schvaľovali stanovy EUBC, ktoré boli hlasovaním schválené. Ďalším kongresom bude EUBC 
kongres v Talianskom Assisi dňa 30.4.2022, kde sa uskutoční voľba nového prezidenta EUBC 
a členov VV. V Tureckom Istanbule sa dňa 14.-15.5.2022 uskutoční IBA kongres počas MS 
žien, kde sa tiež uskutočnia voľby a to VV IBA. Na oba kongresy VV SBF navrhol JUDr. 
Radoslava Šimona. GS SBF ihneď kontaktovala pána Šimona a svoju účasť potvrdil.   
 

UZNESENÍM č.21/2022 
Výkonný výbor SBF schvaľuje účasť JUDr. Radoslava Šimona na kongrese EUBC dňa 

30.4.2022 a na kongrese IBA 14.-15.5.2022 
(všetci členovia hlasovali ZA). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Matúškove, 31.3.2022 
  
Predsedajúci: Tomáš Kovács    
      
zapísal: Ivana Haršányová    
 
overil: Mgr. Pavol Hlavačka, PhD. 


